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§ 37
Behovsanalys avseende ordningsvakter/väktare i
stadsdelen
- skrivelse från Sverigedemokraterna

Beslut
Skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning.

Förslag till beslut
Ledamoten Tapani Juntunen (SD) anmäler för Sverigedemokraterna
ett förslag till beslut i form av en skrivelse.

Beslutsgång
Ordförande Julia Matusenko (S) yrkar att skrivelsen skickas till
förvaltningen för beredning och hör bifall
därtill.

Bilaga
Skrivelse, Sverigedemokraterna.
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Bilaga, skrivelse, Sverigedemokraterna
Skärholmens Stadsdelsnämnd
2022-12-15
Ärende: Övrigt
Tapani Juntunen (SD)

Skrivelse - Behovsanalys avseende ordningsvakter/väktare i
Stadsdelen

Förslag till beslut
Att förvaltningen ges i uppdrag att genomföra en behovsanalys
gällande Ordningsvakter/väktare.
Med den nya rödgröna majoritetens budget kommer stadens
centrala ansvar gällande Ordningsvakter/väktare att minska från I
januari 2023. Det avtal som finns med stadens upphandlade
vaktbolag minskar kraftigt i omfattning. Ansvaret för den lokala
tryggheten flyttas därmed ner på stadsdelsnivå. Vi vill därför att
förvaltningen genomför en behovsanalys gällande behovet av att det
finns ordningsvakter/väktare i stadsdelens olika centrum. Vi vill
veta behov, och hur vi ska kunna äska om pengar för en
trygghetssatsning i stadsdelen avseende ordningsvakter/väktare. Vår
bedömning i dagsläget är att den grundbudget för 2023 som
stadsdelen tilldelats inte innehåller några extra medel som möjliggör
någon satsning alls på tryggheten, oavsett vilken inriktning man rent
sakpolitiskt önskar se.


